
 

General Information 

Protokoll årsmöte i Raksta Samfällighetsförening 2022 
 
Tid: Onsdag den 8 juni 2022 klockan 18:30 

Plats: Bygdegården, Skolsalen 

 
 

1. Mötets öppnande 

Niclas Norling hälsade välkommen och öppnade mötet. 

 

2. Val av ordförande för mötet 

Årsmötet beslöt att välja Niclas Norling till ordförande för mötet. 

  

3. Val av sekreterare för mötet 

Årsmötet beslöt att välja Mats Pihl till sekreterare. 

 

4. Val av 2 justeringsmän och en rösträknare 

Årsmötet beslöt att välja Karin Borgman och Maria Prinds Carstensen till 

justeringsmän. 

Årsmötet beslöt att välja Mattias Tegnér till rösträknare. 

 

5. Fastställande av röstlängd för mötet. 

Röstlängden fastställdes till 13 fastighetsägare. 

 

6. Frågan om årsmötet är behörigt utlyst 

Årsmötet beslöt att årsmötet var behörigt utlyst.  

 

7. Styrelsens verksamhetsberättelse, resultat och balansräkning 

Niclas Norling gick igenom verksamhetsberättelsen samt resultat och 

balansräkning. 

 

8. Revisorernas berättelse 

Revisorerna Mia Andersson och Susanne Stålarm har granskat räkenskaperna och 

har godkänt bokföringen samt rekommenderar ansvarsfrihet för styrelsen. 

 

9. Ansvarsfrihet för styrelsen 

Årsmötet beslutade ansvarsfrihet för styrelsen. 

 

10. Styrelsens förslag till utgifts och inkomststat (budget) samt debiteringslängd 

(årskostnad).  

Ordföranden Niclas Norling redogjorde för den föreslagna budgeten. Årsmötet 

beslöt att anta styrelsens förslag till utgifts- och inkomststat, efter korrigering 

genom att 2000 SEK tillförs posten Valborg/Midsommar. 

Årsmötet beslöt att anta styrelsens förslag om debiteringslängd (3250 kr/år för 

permanentboende och 2275 kr/år för sommarboende). 

  

11. Fastställande av arvoden för styrelsen och revisorerna. 

Årsmötet beslöt att anta styrelsens förslag om oförändrade arvoden. 

 

12. Val av styrelse och styrelseordförande 

I tur att avgå: 

Oscar Eriksson, ledamot (vice vägchef). 
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Emelie Mårtensson, ledamot (kassör) 

Mats Pihl, ledamot (sekreterare). 

Björn Dahlström, suppleant. 

Erik Mellqvist, suppleant. 

 

Kvarstår: 

Niclas Norling, ledamot (ordförande) 

Lars Liljegard, ledamot (vägchef) 

 

 

Årsmötet beslöt att välja: 

Oscar Eriksson, ledamot (vice vägchef). 2022-2024 

Emelie Mårtensson, ledamot (kassör) 2022-2024 

Björn Dahlström, ledamot (sekreterare) 2022-2024 

Erik Mellqvist, suppleant 2022-2023 

Maria Prinds Carstensen, suppleant 2022-2023 

Thomas Berglund, suppleant 2022-2023 

Karin Borgman, suppleant 2022-2023 

 

13. Val av revisorer 

Årsmötet beslöt att välja: 

Mia Andersson, ordinarie revisor 2022-2024 

Peter Berggren, revisorssuppleant 2022-2023 

 

Kvarstår: 

Susanne Stålarm, ordinarie revisor 2021-2023  

 

14. Val av valberedning 

Årsmötet beslöt att välja: 

Bo Gripenfors 2022-2023 

 

15. Val av områdesbyfogde 

Årsmötet beslöt att välja: 

Jan Östman 2022-2023 

 

16. Övriga frågor 

• Eva Pettersson frågade om de brev som skickats ut av Lantmäteriet 

angående utbetalning av ersättning till medlemmar och tidigare medlemmar 

av samfälligheten. Ordförande Niclas Norling förklarade att detta handlar 

bl. a. om ersättningar från markägaren av allmänningarna i området där det 

ska bildas tre nya fastigheter. Denna ersättning ska kompensera 

samfällighetens medlemmar som haft nyttjanderätten till allmänningarna. 

Även Tyresö kommun har ålagts av Lantmäteriet att ersätta samfällighetens 

medlemmar för bl. a. övertagande av vägarna i och med etapp8. Tyresö 

kommun har överklagat detta beslut.   

 

• Bo Gripenfors påpekade att vintertid då plogning sker, så plogas Flugvägen 

oftast på så sätt att vallarna hamnar på höger sida. På denna sida finns de 

flesta infarterna, brevlådorna, soptunnorna, etc. På den vänstra sidan finns 

nästan inget sådant. Önskvärt är att be snöröjaren att vända plogen så 

vallarna hamnar på vänstra sidan. 
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• Stig Liljegard påpekade att på lekplatsen saknas en gunga och att kolhögen 

från valborgsfirandet finns kvar. Denna kan locka vildsvin. Styrelsen 

informerade att ny gunga är på gång, men styrelsen väntar på svar från 

kommunen om de kan sponsra en sådan. Får styrelsen inget svar inom 

närmsta tiden kommer en gunga ett köpas för egna medel. När det gäller 

kolhögen, så kommer områdesbyfogden att ta hand om denna så snart han 

kommer hem från utlandsresa. 

 

• Ett förslag ställdes från en medlem att fakturan för medlemsavgiften skickas 

ut på en tidigare under månaden, för att minska risken att den kan bli 

liggande och glömmas. 

 

 

17. Mötets avslutande 

Ordförande Niclas Norling tackade alla närvarande och avslutade mötet. 

 

 
 
 
Raksta __________________________ 

 

 

________________________________ 

Niclas Norling    

Ordförande    

  

Raksta __________________________ 

 

 

_______________________________ 

Karin Borgman 

Justeras 

 

Raksta __________________________ 

 

 

________________________________ 

Mats Pihl 

Sekreterare 

 

 

Raksta __________________________ 

 

 

_______________________________ 

Maria Prinds Carstensen 

Justeras 

 
 

 

 


